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RAPORT DE ACTIVITATE
pentru anul2012 (28 iUlllie-31 decemhrie)

Subsemnatul Mild Zoltan, consilier local, In Consiliul Local al
municipiului Sfantu Gheorghe, membru in:

-comisia pentru urbanism si am. teritoriului protectia mediului
si turism

-comisia pentru adm. Locala, juridica, ordine publica,
drepturile omului, legislatia muncii si disciplina.

In perioada mentionata am participat la 12 sedinte de consiliu, respectiv la 9
sedinte de lucru in cadrul comisiilor de specialitate (4 comisia de urbanism
si 5 comisia juridica).

In plenul sedintelor de consiliu am participat la discutii in special in cadrul
problemelor de specialitate in domeniul urbanismului si amenajarii
teritoriului.
Avand in vedere pregatirea documentatiilor de urbanism PUG Mun. Sf-
Gheorghe am participat la 0 serie dezbateri si discutii de specialitate cu
elaboratorii documentatiei. Studiile care stau la baza documentatiei de
urbanism necesita 0 conlucrare permanenta cu elaboratorii.
Studiile de dezvoltare a zonei centrale, respectiv studiile de trafic din Mun.
Sf-Gheorghe sunt prioritatile care se vor pune in aplicare si necesita 0

prelucrare atenta a tuturor informatiilor adunate impreuna cu specialistii din
domeniu. In cadrul comisiilor am participat la deplasari pe teren in scopul
luarii deciziilor, privind dezvoltarea si amenajarea teritoriala a Municipiulu
Sf- Gheorghe in vederea elborarii si aprobarii noului plan de urbanism
general al localitatii, care prevede atat redimensionarea si dezvoltarea
retelelor stradale si a centurilor ocolitoare, dirijarea circulatiei rutiere,
dezvoltarea zonelor rezidentiale, delimitarea zonelor pe functiuni, respectiv
reglementarea acestora prin regulamente locale de urbanism.



Datorita inceperii lucrarilor de reabilitare a infrastructurii stradale si
continuarea acestora si in 2012 impreuna cu derularea unor noi Iucrari de
infrastructura am solicitat infiintarea unei echipe de consultanta de urmarire
si corelare a acestor lucrari pentru diminuarea discomfortului creat
locatarilor si nu numai,
In calitate de specialist in domeniu am acordat consultanta in cursu 1
executiei lucrarilor dupa caz
In calitate de consilier am purtat discutii de specialitate cu reprezentantii
societatilor de executie, privind calitatea materialelor folosite respectiv ori
de cate ori au fost ridicate probleme de catre locatarii vizati din zona de
executie alucrarilor am incercat solutionarea acestora pentru a elimina
discomfortul creat de executia lucrarilor.

Am insistat si insist in contiunare pentru imbunatatirea activitatii In
domeniul autorizarii lucrarilor de constructii, prin:

-reorganizarea structurilor de specialitate
-reducerea timpului de informare a populatiei referitoare la eliberarea

autorizatiilor de construire prin crearea unei baze de date informatice ,
privind dezvoltarea teritoriala a municipiului - activitate care se poate
intradevar imbunatatii odata cu elaborarea si aprobarea noului Plan de
Urbanism General PUG.
Am sprij init toate masurile care Yin in ajutorul si in sensul eliminarii
birocratiei administrative respective asigurarea transparentei deciziilor
Consiliului local.

In ceea ce pri veste consultarea populatiei am avut discutii cu locatarii zonei
rezidentiale str. Castanilor si cu locatarii ai blocurilor de locuinte de pe str.
Gen.G.Balan, respectiv cu reprezentantii asociatiilor profesionale si a
intreprinzatorilor din judet.

Sf.- Gheorghe
25.01.2013


